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SØKNAD OM UTVIDELSE AV ANTALL EKVIVALENTER PÅ BORGLY 
BARNEHAGE  
 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
 
Søknaden om utvidelse av antall ekvivalenter på Borgly barnehage har blitt behandlet i flere 
komitémøter og også i kommunestyret i Leksvik, og har tatt meget lang tid: 

1. Leksvik kommune mottok den 11/10-16 søknad fra Borgly barnehage om utvidelse 
fra 31 til 48 ekvivalenter. Barnehagen har et godkjent bruksareal på 140 m2 per i dag.  
 

2. Saken ble første gang behandlet i oppvekstkomiteen 10.11.16 (sak 19/16). I dette 
møtet kom det fram en del spørsmål som komiteen ønsket belyst før endelig 
avgjørelse kunne bli tatt. Saken ble utsatt til desember, med ønske om at 
administrasjonen skulle utrede saken nærmere i forhold til de spørsmål som ble stilt. 
 

3. Saken ble lagt fram igjen i oppvekstkomiteen 02.12.16 (sak 22/16), da med nærmere 
utredning. Ut ifra denne utredningen, informerte administrasjonen om at en økning i 
antallet ekvivalenter ville bety en overkapasitet i antallet barnehageplasser i 
Vanvikanområdet fra høsten 2017 ut i fra de prognosene som da forelå. Rådmannens 
innstilling var at Borgly barnehage ikke skulle innvilges en økning i antallet 
ekvivalenter.  
Komiteen diskuterte rådmannens innstilling, men kunne ikke enes om et endelig 
vedtak. Saken ble derfor videresendt til kommunestyret uten enstemmig vedtak. 
 

4. Den 15.12.16 ble saken lagt fram for kommunestyret (sak 64/16). I møtet ble det 
fremmet utsettelsesforslag på bakgrunn i samordna opptak for Indre Fosen. I tillegg 
ble det oppfordret til å innlemme Borgly i utredning og planlegging av ny barnehage i 
Vanvikan. Utsettelsesforslaget ble vedtatt.  

Nå har det gått nesten ett år, og det er fortsatt ikke fattet vedtak i forhold til denne søknaden. 
En av årsakene til det er at utredningsarbeidet i forhold til ny barnehage i Vanvikan har 
trukket ut i langdrag. Per i dag er utredningen i forhold til både ny barnehage og skole satt på 



vent på grunn av at det er satt i gang utarbeidelse av en kommunedelsplan for Vanvikan. 
Denne planen er planlagt ferdig høsten 2018.  

I og med at en privat barnehage trenger forutsigbarhet, mener administrasjonen at det bør gis 
et svar til Borgly på bakgrunn av den informasjonen som foreligger nå, og ikke utsette til 
kommunedelsplana er ferdig i 2018. 

Om vi ser på barnetallet i Leksvik kommune i årene 2012 – 2017, ser vi at det er en nedgang. 
Slik det ser ut er det per i dag derfor ikke behov for å øke antallet ekvivalenter i kommunen: 

Fødselsår Antall barn født 

2012 33 barn 

2013 50 barn 

2014 31 barn 

2015  43 barn 

2016 27 barn 

2017 18 barn (så langt) 

 

Det må samtidig gjøres oppmerksom på at barnehagen har full mulighet til å etablere flere 
plasser på eget initiativ. Det Leksvik kommune eventuelt avslår ved å si nei til søknaden, er å 
finansiere nye ekvivalenter ved barnehagen. 

 

Rådmannens forslag til innstilling 

På bakgrunn av det synkende barnetallet i Leksvik kommune og at det dermed ikke er behov 
for å øke antallet ekvivalenter i kommunens barnehager, avslås søknaden fra Borgly 
barnehage. 

 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget Leksvik - 24.10.2017  
 
Behandling: 
 

Meninger som kom fram i møtet 
 Søknaden har vært utsatt lenge, og vi bør derfor vedta 
 Lettere å vedta en søknad som viser at det er et tydelig alternativ til de barnehagene vi 

har i dag 
 Kommunen er i dag avhengig av de private barnehagene for å ha full 

barnehagedekning 
 Ønsker at det fortsatt skal være en barnehage på Borgly. Må få et bedre innblikk i 

hvilke rammebetingelser som ligger til grunn for en innvilgelse 
 Antallet ekvivalenter ved Borgly vil innvirke på en ny barnehage i Vanvikan 

(størrelse og profil) 
 Får ikke husbanklån på mindre ekvivalenter enn 36 
 De private barnehagene i Rissa har bestemt seg for å tilby kun heltidsplasser fra 2018. 

Dette skaper et behov for flere kommunale deltidsplasser. 
 



Aud Dagmar Ramdal (SP) fremmet forslag til ny innstilling: 
Søknaden avslås slik den foreligger i dag, men med en kommentar om at barnehagen kan 
sende en ny søknad som er mer fyldig i forhold til 

o Ønsket profil 
o Framtidsplaner (plassering, størrelse osv.) 

  
Thomas Kruksve (FRP) fremmet forslag til ny innstilling: 
Søknaden innvilges som omsøkt med 46 ekvivalenter 

   
Votering nytt forslag fra Thomas Kruksve (FRP): 
3 for og 1 imot, og dermed vedtatt. 
Aud Dagmar Ramdal (SP) stemte imot.  
 
 
Endelig vedtak: 
 
Søknaden innvilges som omsøkt med 46 ekvivalenter. 
 
 
 
Saksprotokoll i Leksvik kommunestyre - 09.11.2017  
 
Behandling: 
 
Kurt Myrabakk (FRP) fratrådte møtet under behandling av saken, pga inhabilitet, etter 
forvaltningslovens §6.  
 
Aud Dagmar Ramdal (SP), Line Marie Rosvold Fjeldahl (V) og Knut Ola Vang (AP) 
fremmet skriftlig forslag til ny innstilling: 
 
1. Behandling av søknad fra Borgly Barnehage om utvidelse fra 31 til 48 ekvivalenter 
utsettes. 
 
2. Behov for en utvidelse må sees i sammenheng med bygging av ny barnehage i Vanvikan. 
 
3. Leksvik kommune/Indre Fosen kommune ved oppvekstsjef innleder samtaler med Borgly 
om utredning og planlegging av ny barnehage i Vanvikan. Resultatet av samtaler legges frem 
for kommunestyret i mars 2018. 
 
4. I videre behandling av saken må saksframlegg konkretisere hvilke økonomiske 
konsekvenser en utvidelse av ekvivalenter kan ha for kommunen. 
 
Votering utsettelsesforslag: 
22 for og 1 imot, og utsettelsesforslaget ble dermed vedtatt. 
Dag-Jøran Ness stemte imot. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
1. Behandling av søknad fra Borgly Barnehage om utvidelse fra 31 til 48 ekvivalenter 
utsettes. 
 
2. Behov for en utvidelse må sees i sammenheng med bygging av ny barnehage i Vanvikan. 
 



3. Leksvik kommune/Indre Fosen kommune ved oppvekstsjef innleder samtaler med Borgly 
om utredning og planlegging av ny barnehage i Vanvikan. Resultatet av samtaler legges frem 
for kommunestyret i mars 2018. 
 
4. I videre behandling av saken må saksframlegg konkretisere hvilke økonomiske 
konsekvenser en utvidelse av ekvivalenter kan ha for kommunen. 
 
 
 
 


